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         Aan de leden van de Gemeenteraad 

 

 
            Datum: 28 mei 2024 
    Onderwerp: Brief aan handbalvereniging Kwiek 
 Ons kenmerk:   
 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Op 5 maart 2024 heeft u een brief ontvangen van Handbalvereniging Kwiek 

over de hoge kosten van sportaccommodaties, deze heeft u in handen 

gegeven van het college ter afhandeling. Met deze brief willen we u op de 

hoogte stellen van de afhandeling van de brief van Kwiek. 

 

Na het ontvangen van de brief hebben wij het bestuur van de 

handbalvereniging Kwiek uitgenodigd voor een gesprek met wethouder 

Roelof Bisschop. Dit was een zeer constructief gesprek, waarin wij de 

zorgen van de handbalvereniging hebben aangehoord en zaken hebben 

besproken. Op dit moment staat de vereniging nog niet op omvallen. Maar 

de toezegging is wel gedaan dat als de vereniging op omvallen staat, er zal 

worden gekeken of maatwerk mogelijk is. 

 

We hebben de vereniging op de hoogte gesteld van het onderzoek naar de 

tarieven van de gemeentelijke sportaccommodaties van Hoogeveen door 

het Mulier Instituut, waar de uitkomsten voor de zomer van 2024 van 

worden verwacht. Daarnaast hebben we ook een afspraak gemaakt over 

het gebruiken van de sportaccommodaties. 

 

De brief die wij verzenden aan de handbalvereniging is bijgevoegd bij het 

collegevoorstel. Zodra de uitkomsten van het onderzoek naar de tarieven 

er zijn wordt u uiteraard ook op de hoogte gebracht. 

 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 

gemeentesecretaris       burgemeester  

 


